



MUNICIPAL
Gazette
MUNICIPALE
DE—OF
Montreal

Organe officiel de la Corporation de la Ville de Montréal Official organ of the Corporation of the City of Montreal
CANADA

Deuxième année - No. 11
Second year -

17 Avril 1905
April

Les abonnements sont reçus chez
Le Trésorier de la Ville de Montréal,
Hôtel de Ville

Les autres communications doivent
être adressées au directeur de
"LA GAZETTE MUNICIPALE"
Hôtel de Ville

Forward subscriptions to
The City Treasurer of Montreal
City Hall

All other communications should be
addressed to the managing-editor of
"The Municipal Gazette"
City Hall

TELEPHONE: MAIN 4240

Paraît le lundi matin
Published every Monday
morning
Abonnements \$2 par an
Subscriptions \$2 a year
Payables d'avance
Payable in advance

Deliberations

des Commissions, etc

of Committees, etc

COMMISSION DES FINANCES

Compte-rendu de l'assemblée du 7 avril

Sont présents: MM. les échevins Sadler, au fauteuil, Ekers, L.-A. Lapointe, Carter et DeSerres.

1. Soumis les comptes de la Ville transmis à MM. Hudon & Orsali et à Dame Sarah Tiffin, épouse de M. Herman Harvey, pour la construction de trottoirs, comptes qui d'après leurs prétentions, ne devraient pas être payés.

Référés à la sous-commission des Réclamations pour examen et rapport.

2. Soumis et lus les rapports:

(1) De la Commission de la Voirie pour un crédit de \$100 pour construire des kiosques;

(2) De la Commission des Incendies pour un crédit de \$1,955.60 pour l'achat des échelles;

(3) de la Commission d'Hygiène et des Statistiques recommandant de déléguer leur président pour représenter la Ville de Montréal au Congrès International de la Tuberculose, à Paris;

(4) de la commission spéciale *re* Bibliothèque Civique, pour un crédit de \$225 pour payer les services d'une femme de journée pour la bibliothèque civique.

Questions différées.

3. La Commission prend en considération les projets de rapports au Conseil suivants:

(1) sur les mesures à prendre pour la vente d'une certaine propriété civique de la rue Moreau;

(2) pour payer \$49,029.01 aux bureaux des commissaires d'école; lesquels sont approuvés, et ordre est donné de les soumettre au Conseil.

M. l'échevin Vallières entre dans la salle de la Commission et prend son siège.

4. Une députation composée du président de la Commission d'Hygiène et des Statistiques, des docteurs Dubé, Ewans et Boucher, se présente devant la Commission et demande l'octroi d'une somme de \$2,000 pour la "Ligue du Lait Pur (Pure Milk League).

FINANCE COMMITTEE

Report of Meeting, held the 7th of April.

Present: Ald. Sadler in the chair, Ekers, L. A. Lapointe, Carter and DeSerres.

1. Submitted accounts, sent by the City, to Messrs. Hudon & Orsali and Dame Sarah Tiffin, wife of Hermann Harvey, and which were returned, for the construction of sidewalk, which, it is alleged, should not be paid.

Referred to sub-committee on Claims for examination and report.

2. Submitted and read reports:

(1) From the Road Committee for an appropriation of \$100 to provide kiosks;

(2) From the Fire Committee for an appropriation of \$1,955.60 to purchase ladders;

(3) From the Hygiene and Statistics Committee, recommending that the chairman be delegated to represent the City at the International Tuberculosis Congress, in Paris;

(4) From the Special Committee *re* Civic Library for an appropriation of \$225 to pay for the services of a charwoman for the Civic Library.

Consideration deferred.

3. The Committee considered drafts of reports to Council:
(1) On the arrangements for the sale of certain civic property on Moreau street;

(2) To pay \$49,029.01 to the Boards of School Commissioners, which were concurred in and

Ordered: To be sent to Council.

Ald. Vallières entered the committee room and took his seat.

4. A deputation composed of the chairman of the Hygiene and Statistics Committee and doctors Dubé, Ewans and Boucher, appeared before the Committee and asked that they be granted a sum of \$2,000 in connection with the "Pure Milk League."